
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte för Rasklubben för Finsk Lapphund 
(SRFL) 
 

Plats: Teamsmöte 
Datum 2021-05-17 
Tid: KL 19.00 
 

Närvarande vid mötet: 
 
Magdalena Hillergren (MH) 
Emma Ögren Johansson (EÖJ) 
Maria Nilsson  (MN) 
Ann-Charlotte Beckman (AB) 
Maria Alvehed (MA) 
Maud Vennberg (MV) 
Marie Sköld  (MS) 
Mari Sjölund  (MSJ) 
 

PROTOKOLL 
 

§ 014 Mötet öppnas 
  Styrelsens ordförande MH öppnade mötet och hälsade välkomna. 

 

§ 015 Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet 
  Styrelsen väljer AB att justera dagens protokoll. 

 

§ 016 Godkännande av dagordningen och kallelse 
  Dagordning och kallelse godkännes. 

 

§ 017 Genomgång av föregående protokoll, bifogas kallelsen, läs igenom innan mötet 
  Protokoll daterat 2021-04-19 gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

§ 018 Ekonomi 
  Anna Ericsson kan ej delta i mötet men hälsar att det inte kommit några nyheter. 

 

§ 019 Inkomna skrivelser 
 - Mail angående exteriörbedömning. Vänder oss till SLK, MA tar ansvar för detta. 
 - Mail från SLK angående reviderade regler kring vallprovschampionat. Frågan tas 
 vidare till nästa möte. 
  - Mail från SLK – Förslagsbank gällande smittspridning på utställning. Alla läser igenom 
 till nästa möte och tar upp eventuella frågor då. 
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§ 020 Aktuellt från avelskommittén 
  MA går igenom följande punkter från avelskommittén: 
  - RAS 
  - Raskompendiet – Efterlyser bilder på lapphundar. Vi går ut med info på hemsidan 
 samt Facebook. 
  - DM – Väntar svar från SKK. Uppdaterar texten på hemsidan kring DM. 
  - AK – Önskemål lyfts om att uppdatera hemsidan rörande AK.  
 - Sjukdomsanmälan – Fixa enkäten samt hemsidan. Föreslås att Mikaela Kalitta skapar 
 ett förslag och styrelsen tar ställning till detta vid nästa styrelsemöte. 
   
 

§ 021 Aktuellt från tävlingskommittén 
  - Tankar om tävlingsåret 2021 
  - Förslag på aktiviteter om det inte går att anordna tävlingar under året. Trick med 
 hund föreslås. AK tittar vidare på detta. 
  - Årets hund & Utställningslistan – Ställs in p.g.a. rådande omständigheter kring 
 Corona. 

 

§ 022 Aktuellt från redaktionen 
  MH går igenom material för kommande tidning samt nyheter från redaktionen. 

 

§ 023 Aktuellt från SLK 
  Maria Risberg (SLK) har ordet. 
  - Frågan lyfts kring Områdesgrupper. 
  - Fråga lyfts om hur BPH kan anordnas. Maria Risberg tar frågan vidare till SLK om 
 huruvida privata aktörer får användas till att anordna BPH. 
  - Rasklubbsmöte. Inbjudan kommer inom kort från SLK.  

 

§ 024 Övriga frågor 
  - MA går igenom information till valpköpare. Skickas till mailen så alla kan läsa igenom. 
 Publiceras senare på hemsidan. 

 

§  025 Nästa möte 
  Nästa möte sätts till Tisdag 2021-06-22 KL 19.30. 

 

§  026 Mötet avslutas 
  Styrelsens ordförande MH tackar för idag och avslutar mötet. 
   

 

 
 

Emma Ögren Johansson                    Magdalena Hillergren       Ann-Charlotte Beckman 
Vid protokollet                     Ordförande        Justerare 
 
Digitalt signerat i Kivra                   Digitalt signerat i Kivra      Digitalt signerat i Kivra 


